

Release Notes 9.7.2

English

DWOS Synergy workflow improved

A Synergy session can now be initiated even if the coDiagnostiX user has not paid a Guide Fee. In DWOS, the export of manufacturing files is blocked until a Guide Fee is settled in coDiagnostiX. This makes the Synergy workflow easier than before and also prevents the surgeon from paying undue fees if the surgical guide ends up not being manufactured, or sent to manufacturing by his lab.

Surgical protocols and sleeves

- Straumann surgical protocol has been improved. It now also includes information on the fine implant bed preparation.
- 3DDX sleeves with side opening can now be aligned in their rotational position (either vestibular or oral).
- Generic sleeve system was renamed to “Custom sleeve system”.

Deutsch

DWOS-Synergy-Workflow verbessert

Eine Synergy-Sitzung kann nun eröffnet werden, ohne dass eine coDiagnostiX-Guide-Fee abgerechnet wird. Der Export von Fertigungsdaten aus Synergy-Aufträgen wird in DWOS blockiert, bis in coDiagnostiX eine Guide Fee bezahlt wurde. So vermeidet der Chirurg unnötige Kosten, falls ein Fall nicht umgesetzt oder die Abrechnung der Guide Fee vom Labor durchgeführt wird.

Chirurgische Protokolle und Hülsen

- Der Ausdruck für das chirurgische Protokoll von Straumann wurde verbessert. Es enthält nun auch Informationen zur Feinpräparation des Implantatbetts.
- 3DDX-Hülsen mit Seitenöffnung können in ihrer Ausrichtung nun zwischen oral und vestibulär umgeschaltet werden.